
B.Peres: Scudetto naszym wielkim celem

News - ASRoma.pl

Bruno Peres, prawy obrońca Romy, udzielił wywiadu dla Sky Sport przed

spotkaniem ligowym z Sampdorią.

Siedem goli strzelonych i zero straconych w 2017 roku. Jakie chwile

przeżywacie?

- Myślę, że piękne, pracowaliśmy mocno, aby to osiągnąć i musimy pracować

jeszcze więcej, aby osiągnąć nasze cele.

Odnaleźliście właściwą równowagę w defensywie?

- Myślę, że tak. Fazio, Manolas, Ruediger, Juan Jesus i Vermalen grają świetnie w

tyłach, gdy grają, dając coś więcej nam, gdy jesteśmy w przodzie. Znaleźliśmy

dobre ustawienie do gry.

To ustawienie, które pomaga wyrazić cechy twoje i Emersona...

- Tak, mamy więcej wolności w ofensywie. Oni, w trójkę w tyłach, są trudni do

minięcia. To dla nas bardzo dobry moment.

Punkty wspólne Spallettiego i Ventury?

- Są dwoma mistrzami piłki. To dwaj świetni trenerzy. Nauczyłem się wiele od

Spallettiego, tak jak od Ventury. Cały czas się rozwijam, aby dobrze się spisywać.

Często myślisz o tym golu w derbach Turynu?

- Tak, czasami go ponownie oglądam. To był piękny moment dla mojej kariery. 

Tracicie punkty do Juventusu: jaki jest cel?

- Celem jest kontynuowanie naszej gry, wygrywanie mecz po meczu i staranie się

być jak najbliżej nich. Kibicowanie dopóki oni nie popełnią pomyłki, tak abyśmy

mogli ich wyprzedzić.

Mistrzostwo jest celem w zasięgu tej drużyny?

- Sądzę, że tak, to nasz wielki cel w tym sezonie. Gramy dobrze, w każdym meczu

staramy się dobrze spisać, aby osiągnąć ten cel. 

Prawdziwy Peres był widziany również w Romie czy możesz zrobić więcej?

- Myślę, że mogę zrobić więcej. Jestem pewien, że muszę jeszcze więcej pracować,

nauczyć się wielu rzeczy i staram się robić to, co potrafię. 
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